
                                                    Den Helder, 13 december 2023 

Schriftelijke vragen aan het college van Burgemeester en Wethouders van 

Den Helder 

 

Geacht college, 

Op de bijeenkomst van 11 december jl. aangaande Small Modulair Reactors (SMR) 
gaf de wethouder aan dat er al verkennende gesprekken plaatsvinden met een grote 
marktpartij, welke mogelijk een SMR zou kunnen bouwen in onze stad. 
Zoals u weet wordt er heel verschillend gedacht over kernenergie. Ziet de een het als 
de oplossing binnen de energietransitie, is de ander nog heel argwanend. 
De Stadspartij Den Helder vindt het daarom heel erg belangrijk dat wij weten hoe hier 
over gedacht wordt binnen onze stad. Natuurlijk is het nog lang niet zo ver en zullen 
er nog heel wat opties de revue passeren alvorens er keuzes gemaakt moeten 
worden. 
Toch zou het goed zijn als wij als gemeente weten hoe onze inwoners over de 
eventuele komst van een SMR denken en hoe groot het draagvlak hiervoor is in onze 
stad. 
 

• Is het college het met ons eens dat de bouw van een SMR een ingrijpend 
besluit kan zijn voor onze stad? 

• Is het college het met ons eens, dat het goed zou zijn als we vooraf aan het 
verdere debat weten hoe groot het draagvlak hiervoor onder onze inwoners 
is? 

• Is het college het met ons eens dat een referendum hier een prima middel kan 
zijn? 

• Is het college het met ons eens dat de Europese verkiezingen tussen 6 en 9 
juni een uitgelezen moment zou kunnen zijn om zo'n referendum te houden? 
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